

Referat		IDRÆTSHALLERNES BRUGERRÅD I DRAGØR
DATO	Tirsdag d. 19. november 2024	
TID	Kl. 17.30-18.30	
STED	Mødelokale 2, 1 sal	
DELTAGERE	David Karlsson, Cecilie Blume , Mette Kjærgaard, Kurt Christensen, Jerrik Walløe,	
AFBUD	Gitte Lauersen, Morten Jensen, Steen Nielsen, Leif Nielsen, Lars Peter Olsen	
BEMÆRKNINGER	Beslutningsdygtig ved 3 stemmer	

DAGSORDENSPUNKTER

1. Godkendelse af dagsorden
2. Meddelelser:
 - Velkommen til den nye Idrætsleder: David Karlsson
 - Velkommen til den nye kultur konsulent: Cecilie Blume
 - Navnerunde
 - Vi skal have en ny medarbejderrepræsentant for Hollænderhallen: DK afholder personalemøde i december og der vil de vælge en repræsentant.
 - Mødekalender: 25. februar 2025 og 20. maj 2025 kl. 17.30-19.30
 - Kommunikationsplatform: CB siger vi kan sende besked til hende hvis vi gerne vil have sendt noget ud til alle foreninger. Der kan være noget problematik ved at få udleveret samtlige e-mail adresse fra foreninger, hvis der er private e-mail adresser i blandt.
3. Vedligehold af idrætsfaciliteter/ Drift: DK endnu ikke i dybden med området. Det er besluttet, at holde saunaerne i svømmehallen åbne i foreningernes åbningstid.
4. Forpagtning
 - Fremtidens drift af caféen: vi afventer mødet torsdag den 21. november 2024 i ØU, hvor under lukket punkt tages stilling til en forpagter. Dette vil have betydning for, om dansesalen skal laves om til café eller ej.
 - Tidshorison: Vi afventer mødet i ØU, hvor der også bliver taget stilling til kontrakt og forpagter-aftalens vilkår om forventet åbningstider, afhængigt af mulig ombygning på 1. sal.
 - Hvad er procedure med møde- eller stævneforplejning i mellemtiden: Indtil videre opfordres foreningerne til at tage kontakt til David og lave en aftale, hvis der medbringes mad, især ved større stævner el.l. af hensyn til rengøring. Foreningerne må medbringe til egen forplejning til møder og stævner, så vi undgår salg frem til en ny forpagter lander.
 - Planer for flytning af caféområdet—flytning af dansesalen: Hvis den nuværende dansesal bliver inddraget til café, sker det ikke før, at et nyt og tilsvarende danseareal kan tages i brug et andet sted, muligvis på 2. sal i Hollænderhallen. Danserne vil ikke komme til at stå uden træningssted.
5. Projekter
 - Parkeringsplads—hvad sker der med cykelstativerne: Alle er tilfredse med reovering af parkeringspladsen ved Hollænderhallen. DK fortæller, at der er bestilt nye og moderne cykelstativer, men vi ved ikke hvornår de forventes opsat.

- 2. sal i Hollænderhallen—fremtid: Der ønskes stadig et område til fællesklublokaler med aflåst opbevaring til foreninger. DK er ved at sætte sig ind i mulighederne for indtjening ved udlejning af del af 2. sal eller brug til dansesal.

6. Frivillighed

- Hvordan kan Dragør bedst fejre de frivillige: CB fortæller, at der er sat 100.000 kr. af til at nytænke fejring af foreningernes frivillige.
- Mesterskabspriserne er et godt koncept og kan bruges sammen med anden promovoring af foreningernes virke, fordi mange er samlede for at fejre prismodtagerne. Forslag at give foreningerne mulighed for optræden ved samme lejlighed, fx dansegruppe, gymnastik, fægtning, små kampe på tværs af sportsgrene, etc.
- Foreningernes dag—Alle er enige i, at hensigten **ikke** er at værges nye medlemmer, men at fejre nuværende. Drøftede mulighed for at koble det sammen med frivilligfredag eller Sildens Dag, som ønskes genoplivet.

- 7. Evt. JW efterlyser en drejebog over procedurer for hvordan foreningerne booker og iværksætter overnatning i forbindelse med camps eller stævner i Hollænderhallen eller skoler. Denne skulle gerne være tilgængelig for klubberne.